
 

 

Võru Kreutzwaldi Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr 13.-8.2/5 

 

30. oktoober 2017 kell 17:30 – 20.30 

 

Koosolekul osalesid: Tõnu Jõgi, Ain Konsap, Aivar Halapuu, Merle Koop  

Puudusid: Andres Linnasaar, Helga Ilves, Anette Rauk  

Kutsutud: Urmas Ott, Argo Mõttus, Kaider Vardja 

 

Hoolekogu päevakord:  

 

1. Kooli arengukava tegevuskava kohta arvamuse andmine  

2. Eelarve projekti kohta arvamuse andmine  

3. Muud küsimused  

 

K. Vardja tegi ettepaneku võtta arutusele kodukorra täiendamine. Vastuväiteid polnud.  

 

1. Kooli arengukava tegevuskava kohta arvamuse andmine. 

Kooli infojuht andis ülevaate arengukava tegevuskavast ja tegevuskava muudatustest.   

Hoolekogu ettepanekud:  

viia sisse parandused punktides 6.1.3.5., 6.2.2.6., 6.1.4.9.  

6.1.3.5. - tegevus aastale 2019 

sõnastada alljärgnevalt: 

6.2.2.6. antakse tagasisidet lastevanemate ja laste uuringule, antakse hinnang;  

6.1.4.9. antakse tagasisidet lastevanematele ja lastele).  

 

2. Eelarve projekti kohta arvamuse andmine.  

Majandusjuhataja andis ülevaate eelarve projektist, probleemkohtadest.  

Eelarve projekt võeti teatavaks.   

 

3. Muud küsimused   

a. Direktor tegi ettepaneku muuta kodukorda, lisades sellise punkti:  

1.3.7. Õpilased kasutavad koolimajas telefoni ainult õpetajaga kooskõlastatult.  

Ettepaneku poolt olid kõik hoolekogu liikmed.  

 

b. Kooli söökla teeninduse kiirusega on jätkuvalt probleeme ja seda teemat on vaja arutada 

linnavalitsusega. Vajalik on jätta igale lapsele söömiseks aega vähemalt 10 minutit. 

 

c. Vilja tänava poolne sissepääs on jätkuvalt suureks turvariskiks (tõkise puudumine ja sõiduautode 

voorimine).  

 

d. Hoolekogu ettepanek linnavalitsusele: soetada uus koolibuss, kuna buss on muutunud 

ebaturvaliseks. 

 

e. Hoolekogu ettepanek linnavalitsusele: tõsta linna õpetajate konkurentsivõimet. 

 

f. Tagada koolipidaja vastutava esindaja kohalolek kooli üldkoosolekul. 

 

 

 

 

Tõnu Jõgi          Merle Koop 

Hoolekogu esimees         Protokollija  


